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Z Á P I S  č. 1/2024 
 

z jednání Komise místní části Velíková konaného dne 29. 2. 2024 
 
 
Přítomni: p. Amchová, p. Blahová (ZMZ), p. Hanáček, sl. Javoříková, p. Müller, p. Pešlová,       

p. Pšeja, p. Santo, p. Suchánek 
tajemnice komise p. Slováková 
 

Omluveni: p. Retyková, p. Vykopal 
 

 

 
Program: 1.   Úvod, schválení programu 

2. Priority 2024 
3. Informace z kanceláře MČ  
4. Připomínky, nové podněty, diskuse  
5. Závěr 

  
 
 

1. Úvod, schválení programu 
 
Jednání KMČ bylo zahájeno předsedkyní komise v sále multifunkční budovy ve Velíkové. 
Jednání bylo přítomno devět členů komise z jedenácti, komise je usnášeníschopná. 
Navržený program byl schválen. 

 
 

2. Priority KMČ 
 
Rekapitulace priorit KMČ za rok 2023 a návrh priorit pro rok 2024  
 
Počáteční stav financí v roce 2023:  2 123 000 Kč 
Čerpání v roce 2023 (zaokrouhleno):  1 893 133 Kč 
 
 
4/2022 – Vybudování místa pro nádoby na separovaný odpad – Velíková, ul. Modřínová 
Čerpáno 164 560 Kč, akce zrealizována, priorita vyřazena 
 
6/2017 – Úprava prostoru kolem multifunkčního objektu Velíková 
Čerpáno 1 609 401,35 Kč, akce zrealizována, priorita vyřazena 
 
2/2022 – Spojovací chodník Kadlbek 
Vyřízení SP, předpoklad realizace 7-8/2024 
 
1/2023 – Údržba zelených ploch, parků - Velíková 
Čerpáno 42 881 Kč, údržba živého plotu u DH, spotřeba vody pro pítko u multifunkční budovy, 
následná péče o výsadby před multifunkční budovou 
 
2/2023 – Vybavení multifunkčního sálu 
Čerpáno 12 143 Kč, nákup dataprojektoru 
 
3/2023 – Podpora společenských aktivit v MČ 
Čerpáno 36 981 Kč (Cyrilometodějská pouť 15 430 Kč, Pohádkový les 13 183 Kč, Halloweenská 
strašidelná zahrada 1 998 Kč, Mikulášská besídka 3 970 Kč, lampionový průvod 2 400 Kč) 
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4/2023 – Provozní výdaje KMČ a KaMČ 
Čerpáno 18 465 Kč (vybavení kuchyňky multifunkčního sálu 17 650 Kč, občerstvení na jednání KMČ 
215 Kč, kytice k pomníku při příležitosti osvobození 600 Kč) 
 
5+6/2023 – Vánoční osvětlení - služby 
Čerpáno 8 701,92 Kč, nákup nových řetězů a el. energie na vánoční osvětlení 
 
 
Nové priority 2024 
 
V roce 2024 je pro MČ Velíková k dispozici 1 035 000 Kč.  
V 7-8/2024 je předpoklad realizace priority č. 2/2022 – spojovací chodník Kadlbek. 
Dle finančních možností poté požadujeme zahájení priority č. 1/2022, alespoň co se týká PD či SP, 
aby se mohlo realizovat co nejdříve.  
Dále bychom chtěli připravit další potřebné dokumenty pro realizaci priority č. 3/2022 – úprava točny 
MHD, kde je hotová dopravně architektonická studie. 
 
2/2022 – Spojovací chodník Kadlbek 
Částka 400 000 Kč  
 
1/2024 – Údržba zelených ploch, parků - Velíková 
Částka 55 000 Kč 
 
2/2024 – Podpora společenských aktivit v MČ 
Částka 70 000 Kč (plánované akce Čarodějnice, Cyrilometodějská pouť, Pohádkový les, 
Halloweenská zahrada, Lampionový průvod, Mikulášská besídka) 
 
3/2024 – Provozní výdaje KMČ a KaMČ 
Částka 20 000 Kč 
 
4/2024 – Vánoční osvětlení - služby 
Částka 14 000 Kč 
 
5/2024 – Vánoční osvětlení – nákup DHDM 
Částka 5 000 Kč 
 
 
Zůstatek finančních prostředků za rok 2023 (zaokrouhleno):      230 000 Kč    
Výše přidělených prostředků pro rok 2024:                1 055 000 Kč 
Přesun finančních prostředků do MČ Louky:                 - 250 000 Kč 
Celkové finanční prostředky pro rok 2024:    1 035 000 Kč 
 
 
KMČ odsouhlasila (9 pro, 0 proti) výše uvedený výčet priorit pro rok 2024. 
Novou prioritou č. 1 pro MČ Velíková bude vybudování spojovacího chodníku Kadlbek a následně 
poté priorita č. 1/2022 – VO v ulici Průhon. 

 
 
3. Informace z Kanceláře MČ Velíková 
 
Členové komise byli informování o Záměru č. ev. 21/2024 na pronájem pozemku v ulici Košařice pro 
zemědělské využití, tento záměr byl členům odeslán e-mailem a zveřejněn ve vývěskách, KMČ nemá 
žádné připomínky. 
 
Členové byli dále informováni o plánované rekonstrukci schodiště do budovy Občanského centra 
směrem od ulice Dolní konec, nová dlažba bude na schody položena dle klimatických podmínek 
v jarních měsících. 
 
Členové byli dále informováni o pořízení dataprojektoru, který je možné vypůjčit se sálem 
v multifunkční budově a používat např. při přednáškách, oslavách a dalších akcích. 
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Členové byli dále informováni o volné pracovní pozici cestáře pro MČ, který by měl provádět údržbu 
chodníků, zastávek MHD a úklidu dle potřeby v MČ. Zájemci se mohou hlásit na úřadovně MČ 
Velíková, popř. na MMZ OKP. 
 
 
 

4. Připomínky, nové podněty, diskuze 
 
Pan Suchánek žádá za Klub seniorů pořízení 1 ks stolu do kuchyně multifunkčního sálu, který by 
sloužil pro odkládání a manipulaci s nádobím při přípravě pohoštění. Požadavek bude projednán s 
OSV. 
Dále pan Suchánek vznesl dotaz ohledně osvětlení před Občanským centrem, dle některých občanů 
je světlo příliš silné a v noci obtěžující. Tajemnice komise zjistí, zda je možné snížit intenzitu osvětlení 
v pozdních nočních hodinách. 
Dalším požadavkem Ing. Suchánka je prověření záruky zhotovení chodníků podél silnice III/4912. 
Dlažba je na mnoha místech poškozená (rozpadá se) a někde jsou i propadlá místa, tajemnice prověří 
u přiděleného technika z OD. 
 
 

5. Závěr 

 
Termín příštího jednání KMČ nebyl přesně stanoven, předpoklad je 5-6/2024, členové budou 
informováni s dostatečným předstihem. 
 
 
 
 
Zapsala: Barbora Slováková, tajemnice KMČ Velíková 
Schválila: Ing. Jana Amchová, předsedkyně KMČ Velíková 
 
 
Ve Zlíně – Velíkové, dne 7. 3. 2024 
 


